
Jyllandsudvalget for skydning 
  
 
  

Referat fra Repræsentantskabsmødet i Skibby den 30. oktober 2010. 
 
Mødet startede med spisning. 
  
  
Benny Lykke bød velkommen. 
 
1. Valg af dirigent 
Jens Peter Jensen blev valgt og kunne konstatere af repræsentantskabsmødet var lovlig indvarslet. 
Fremmødte: Det var kun DDS Vestjylland der ikke var repræsenteret.  
 
2.  Beretning.  
Den skriftlige beretning var udsendt. Benny Lykke: Afregning til skydestederne skal finde sted 14 
dage efter stævnet. Sommerstævnet blev omtalt. Skiver til 15m, hvad siger i til selv at bruge egne 
skiver, mod afregning for disse? 
Merete Bolt: I DDS Sydøstjylland, skal foreningerne selv lægge skiver til, hos os godt. 
DDS Sønderjylland og DDS Nordjylland: Det kan vi tilslutte os. 
Prisen = dagspris. 
Martin Ravn: Det skal stå, at skiver dømmes på maskine. 
Beretningen taget til efterretning. 
 
3. Regnskab 
Dette blev godkendt. 
 
4. Kontingent 
Uændret kr. 750,00. 
 
5. Indkomne forslag 
Dette er forslag fra bestyrelsen. Der skal rettes i vedtægterne: 
Fra Amtsforeninger til Landsdelforeninger. 
§4 nr. 7 der skal stå Formand 
§4 nr. 11 eventuelt, flyttes til nr. 12 
§4  der indføres et punk 11 som skal hedde oplysning af navn på kontaktperson fra 
Landsdelsforeningerne. 
Dette blev vedtaget af forsamlingen. 
 
6. Fastsættelse af stævnedatoer 
2011 – 15 m 16.-19. februar 2011 
Ingen sommerstævne 
2012 – 15 m 15.-18. februar 2012 
 
7. Valg af formand 
Peter Bentsen, DDS Nordjylland redegjorde for indstilling fra DDS Nordjylland til opstilling af Ole 
Vagn Larsen fra Hjørring Skytteforening.  
Merete Boldt: Hvad vil Benny? 
Martin Ravn: I bestyrelsen er vi enige om at der skal nyt ”blod” til. Benny har i flere år sagt at han 
vil stoppe. Bestyrelsens forslag er at vi gerne vil se Benny et år mere og så se Ole Vagn Larsen som 
bestyrelsesmedlem. 



På dette tidspunkt i mødet kunne der ikke skabes kontakt til Ole. 
Merete Boldt: Jeg går ind for bestyrelsens forslag. 
Martin Ravn: Vi har også fået andre forslag til bestyrelsen. Erik Madsen fratræder. Jeg ønsker at 
stoppe i utide – ”render” – ikke, men af tidsnød. 
 
Benny Lykke blev foreslået til formand og valgt. 
 
8. Valg af bestyrelse 
På valg var Hans Johnsen, villig til genvalg og Erik Madsen, modtager ikke valg p.g.a. arbejde.   
Martin Ravn trækker sig før tiden p.g.a. tidsnød. 
Forslag: Hans Johnsen, DDS Ribe – Ole V. Larsen, DDS Nordjylland og Knud Erik Holm, DDS 
Midt.  
Valget blev: Hans Johnsen og Knud Erik Holm blev valgt for 2 år og Ole V. Larsen for 1 år. 
 
9. Valg af suppleant. 
Martin Ravn blev valgt.  
 
10. Valg af revisor og suppleant. 
Henning Dam, DDS Østjylland foreslået og genvalgt  – Suppleant Maja Hansen foreslået og 
genvalgt. 
 
11. Næste års repræsentantskabsmøde 
Lørdag den 29. oktober 2011. 
 
12. Kontaktpersoner til Jyllandsudvalget 
Kontaktpersoner:  DDS Nordjylland Peter Bentsen 
     DDS Thy – Mors Lisbeth Andersen 
  DDS Vest  ? 
  DDS Midt  Hanne Clausen 
  DDS Østjylland Jens Peter Jensen 
  DDS Ribe  Leo Madsen 
  DDS Syd-Østjylland Berit Andersen 
  DDS Sønderjylland Børge Poulsen 
  DDS FYN  Gerda Rosenlund 
 
13. Eventuelt. 
Ole Nielsen, DDS Nordjylland: Vi har været ”fraværende” en del år. Landsdelene + foreningerne 
skal tage ejerskab af stævner. 
Martin Ravn: Ja, det ville være ønskelig, at de bliver samlet. 
 
Jens P. Jensen: Takkede for et godt møde. 
 
Benny Lykke: Tak for valget og tak til dirigenten og bestyrelsen. 
 
 
Referent: Lisbeth Andersen 
 
 
 


